
Sadiq: Cieszę się z podpisania umowy z Romą
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Umar Sadiq ma duże szanse wyjazdu na IO. Wywiad z młodym

napastnikiem Romy, którego Giallorossi wykupili kilka dni temu,

przeprowadził portal africanfootball.com.

 

- Cieszę się z podpisania umowy z Romą, to rekompensata za całą ciężko pracę,

którą wykonałem w ostatnich latach. W niedzielę dołączę do reprezentacji U23 w

Abuji, na zgrupowanie, które przejdziemy w USA.

 

Wrócisz do Rzymu?

- Nie, będę z drużyną olimpijską i zobaczę co się wydarzy. Zawsze wierzę w swoje

umiejętności i jestem pewien, że udowodnię moją wartość w zespole U23.

 

Ewentualne wypożyczenie?

- Nie rozmawialiśmy o tym, być może zrobimy to gdy wrócę do Włoch. W tym

sezonie przeżyłem dużo doświadczeń i zdobyłem wiele satysfakcji, debiutując i

strzelając swojego pierwszego gola.

 

Niezadowolony z finału sezonu?

- Nie byłem rozczarowany, gdyż jestem młodym gaczem i gdy coś takiego się dzieje,

dobrym doświadczeniem jest sprawdzić jak dobrze reaguje się na wyzwania. Chcę

grać cały czas, ale muszę zrozumieć, że zespół jest na pierwszym miejscu.
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